
 
Agenda MR 25-09-23 

Tijd: 19.00 uur- 21.00 uur  

Voorzitter:  Suzanne 

Notulant: Evy 

Afwezig: / 

 

  

Inhoud: 

 

Doel: 

 

Wie 

1 Opening en mededelingen  

Inventarisatie rondvraag 

 

Delen Linda 

 - Diederik sluit aan vanuit de OV 

Zelfs met de verhoging van de ouderbijdrage 

naar 25 euro is het nog krap. Ons voorstel van 

22,50 euro heeft niet de voorkeur vanuit de OV. 

We willen voorkomen dat we dit jaar verhogen 

en volgend jaar weer moeten verhogen. 

Daarom dit jaar in één keer verhogen naar 25 

euro. 

De verhoging heeft te maken met o.a. de 

afname in leerlingaantallen en de stijgende 

prijzen.  

De MR heeft hier toestemming voor gegeven. 

- Golden rules initiatief (Linda) 

Binnen de gemeente gaan er een aantal 

positieve ‘golden rules’ samengesteld worden. 

Desiree is nu bij verschillende organisaties 

informatie aan het inwinnen over waar we 

tegenaan lopen. Wordt vervolgd. 

- Communicatie via Parro versus mail (Marijn) 

We gaan dit binnen het team nog eens onder 

de aandacht brengen, zodat er meer 

duidelijkheid komt voor ouders via welk kanaal 

we voornamelijk gaan communiceren. 

- Fruit (Kim) 

Er heerst onduidelijkheid over wat er wordt 

verwacht van ouders. Daar is behoefte aan.  

Tot op heden hebben wij vanuit school hiervoor 

een advies gegeven. We gaan de leerligenraad 

en het team bevragen op dit onderwerp of we 

hier een hardere afspraak van willen/kunnen 

maken.  

- Ingekomen post (Meta) 

MR magazines liggen ter inzage bij Meta. 

 

  

2.  Nieuwe website + logo + uitstraling van de Lage 

Weijkens 

 

Bespreken Allen 



 
 We hebben samen gekeken naar de twee ontwerpen. 

We hebben unaniem ontwerp 1 gekozen, net zoals het 

team, OV en de leerlingenraad.  

We hebben nog wat kleine aanpassingen waar we mee 

verder gaan. 

 

  

3.  Verkiezingen dit jaar (ivm Suzanne die na dit jaar 

aftreedt) 

 

Bespreken Allen 

 Net voor de kerstvakantie geven we een brief mee met 

de aankondiging voor een nieuwe verkiezing tot MR-lid. 

 

  

4. MR-jaarveslag Delen Joris 

 Joris heeft het MR-jaarverslag met ons gedeeld.  

We hebben een kleine aanpassing aangebracht en het 

verslag verder goedgekeurd.  

 

  

5.   Stand van zaken gymonderwijs + acties 

 

Bespreken Allen 

 Het voorlopige gymrooster hebben we bekeken. Het 

was een enorme puzzel. 1x 90 minuten is helaas niet 

haalbaar. Het is nu zo ingedeeld dat iedere groep één 

keer gaat gymmen in de Zidewinde en één keer op het 

schoolplein. Wel op dezelfde dagen (dinsdag en 

donderdag) en onder begeleiding van de gymdocent. 

 

  

6.  Stand van zaken schoolontwikkeling Delen  Linda 

 Linda deelt deze nog via de mail met de gehele MR. We 

kijken hier nog eens rustig naar en laten het de 

volgende vergadering terugkomen op de agenda. 

Het schooljaar 2023/2024 geen schooljaarverslag. 

Volgend schooljaar automatisch in het schooljaarplan 

opgenomen. 

 

  

7. Werkdrukmiddelen en professionalisering Delen Linda 

 We hebben samen naar de voorlopige begroting 

gekeken voor komend schooljaar.  

  

    

 

Acties: 

- Fruit bespreken met het team/leerlingenraad 

- Communicatie Parro/mail bespreken binnen het team 

- Nieuwe verkiezingen uitzetten rond de kerstvakantie 

 

 


